



Andrássy Gyula Deutschsprachige Universität Budapest (AUB)

Das Programm

Die im Jahr 2001 gegründete Andrásy Universität Budapest (AUB) ist die einzige deutschsprachige Universität außerhalb des deutschen Sprachraums und zählt in Ungarn zu den Exzellenzuniversitäten. In den international und interdisziplinär ausgerichteten Masterprogrammen studieren Bachelorabsolventen mit sehr guten Deutschkenntnissen.

Sie qualifizieren sich für Fach- und Führungspositionen in Politik, Verwaltung, internationalen Organisationen und Unternehmen. Die AUB kooperiert mit Universitäten und Forschungsinstitutionen in ganz Europa.

The Course

Established in 2001, Andrásy University Budapest (AUB) is the only university outside the German-speaking area operating entirely in German and is one of Hungary's "universities of national excellence". The international and interdisciplinary Master's programmes are open to students with a Bachelor's degree and very good German language skills.

The programmes qualify them for positions of leadership in politics, management, international organisations and enterprises. The AUB cooperates with universities and research institutes throughout Europe.

Gefördert durch:

Andrássy Gyula Deutschsprachige Universität Budapest & Ruprecht-Karls-Universität Heidelberg, Universität Bamberg, Universität St. Gallen, Karl-Franzens-Universität Graz, Universität Wien

Studienangebot

Masterstudiengänge: Europäische und Internationale Verwaltung, Internationale Beziehungen, International Economy and Business, Mitteleuropäische Geschichte, Mitteleuropäische Studien – Kulturdiplomatie

Jura mit den Spezialisierungen: Internationales Unternehmensrecht mit Schwerpunkt Ostmitteleuropa und Internationale und Europäische Verwaltung (LL.M.)

Postgradualer Studiengang: Donaauraum-Studien

Interdisziplinäres Promotionsprogramm

Courses of Study

Master's programmes: European and International Administration, International Relations, International Economy and Business, Central European History, Central European Studies – Cultural Diplomacy

Law with specialisations in: International Company Law with Focus Central Eastern Europe and International and European Administration (LL.M.)

Postgraduate Course: Danube Region Studies

Interdisciplinary PhD Programme

Dauer / Abschluss

4 Semester / Master of Arts, Master of Business Administration (geplant)
2 oder 4 Semester / Master of Laws
6 Semester / Ph.D.

Length / Degree

4 semesters / Master of Arts, Master of Business Administration (planned)
2 or 4 semesters / Master of Laws
6 semesters / Ph.D.

Anzahl Studierende

200 (2013)

Number of Students

200 (2013)

Sprache

Deutsch

Language

German

Gebühren

920 Euro pro Semester (Master- und Aufbaustudiengänge)

Fees

920 EUR per semester (Master's and postgraduate courses)

„Die Andrássy Universität Budapest war meine erste Wahl, weil man hier in einer der schönsten Städte Europas das Recht und die Aufgaben der Europäischen Union aus einer ganz neuen Perspektive kennenlernen kann. Kleine Gruppen, die Interdisziplinarität der Lehre und der hohe Praxisbezug haben mich begeistert.“

Dr. Marco Gogolin, Absolvent LL.M., Referatsleiter, Thüringer Justizministerium

“The Andrássy University Budapest was my first choice because here in one of Europe's most beautiful cities, you can learn law and the tasks of the EU from an entirely new perspective. Small groups, the interdisciplinary teaching approach and the close relation to practice inspired me.”

Dr. Marco Gogolin, Graduate LL.M., Section Head, Thuringian Ministry of Justice

